
REFERAT FRA MØTE I BAKKE MENIGHETSRÅD 22.01.25 
 

Til stede: Torborg Nordli, Anne Magnus, Borghild Lobben, Jon Mamen, Karl Erik Sylling,  

Jon Mamen, Stig Kaarstad, Kari Aasen Ingebo 

Bjørn Fossen 

Meldt avbud:  Trine Jensen 

 

01/25 Godkjenning av innkalling 

  Vedtak: 

 Innkallingen godkjennes. 

02/25 Godkjenning av referat 22.10.24 

  Vedtak: 

 Referat 22.10.24 godkjennes. 

03/25 Valg av leder og nestleder for 2025 

  Vedtak: 

 Leder: Kari Aasen Ingebo, nestleder: Anne Magnus 

04/25 Evaluering av arrangement 

  «Vi synger julen inn» - bra med en annen type samling, fungerte godt med gløgg, fint  

 kunne synge sammen, men salmene ligger litt høyt slik at det kan være vanskelig å  

 synge med. 

 Julaftensgudstjenester – bra oppslutning både i Bakke og Bingen (70-75 stk. i begge  

  kirker) 

 Juledag – fin høytidsgudstjeneste, viktig å ha gudstjenesten selv om frammøte ligger  

  på 15-20 stk. 

  Vedtak: 

 Vi ønsker å videreføre «Vi synger julen inn» og gudstjenester både julaften (2 stk.) og  

  juledag. 

05/25 Årsplan for 2025 

 De som har mulighet møtes torsdag 30.01 i Olavskirken for å se hvordan en 

 kveldssamling kan være. Slike samlinger vil vi i vår prøve ut i Bakke kirke (2-3 ganger). 

 Menighetsrådet vil arrangere Solhaugdag i mars. Det kan bli endring på  

  gudstjenesteliste (avklares på møte med prester og andre på fredag). 

  Vedtak: 

 Halvårsplan (vår 2025) ble vedtatt, men det kan bli justeringer. (Se vedlegg) 

06/25 Menighetens årsmøte 2025  

  Vedtak: 

 Menighetens årsmøte avholdes søndag 6.4. Leder lager et utkast til årsmelding som     

  legges fram på neste menighetsrådsmøte. 



07/25 Oppfølging av bispevisitas 

  Vedtak: 

 Vi fokuserer på punkt 1 – Aller først vil jeg oppfordre dere til å fortsette og arbeide 

 med gode og inkluderende gudstjenester og fellesskapstilbud med bredde og  

 variasjon og punkt 2 – Legge til rette for åpen kirke og samlinger med ulikt innhold og  

 opplegg i tråd med ideene som kom fram på fellesmøtet med menighetsrådene. 

  

08/25 Solhaugsaker  

 Enighet om at vi nå må fakturere fellesrådet for konfirmantsamlingene. 

 Vi må spare penger, slik at vi har betaler for vask etter betalt utleie. Etter egne  

 arrangement blir det vask på dugnad ved behov. Vi fordelte dette fram til etter påske. 

 Borghild snakker med leieboer ang. endring i vaskejobben, Kari informerer Vigdis 

 Margrete Løver. 

 Borghild har gjort avtale med brøyter Fredrik Wahl. Spade står rett innenfor døra slik 

  at «alle» kan bidra og måke ved døra når vi skal bruke Solhaug. 

 Jon fortsetter som brannanavarlig. Torborg og Borghild har tatt ansvar for å kjøpe inn 

  renholdsartikler, toalettpapir mm. De bestiller såpe til oppvaskmaskin. 

  Karl Erik tar en titt på klosettet som lekker. Hvis ikke han kan gjøre noe med dette, må 

  rørlegger kontaktes. Det må settes opp en liten varmeovn på det store toalettet, slik  

  at gamle varmetråder kan kuttes ut. 

 Vedtak: 

 Enighet om å prøve ut endring i renholdsrutiner som beskrevet ovenfor. Borghild får 

 fullmakt til å ta kontakt med elektriker for å montere varmeovn og rørlegger hvis  

  behov. 

09/25 Regnskap 2024 og budsjett 2025  

 Leder orienterte om regnskapet slik det foreligger pr 31.12.25. Økonomien på  

  Solhaug er dårlig pga. regninger på ferdigstilling av utbedringer i 2023. Strømutgiftene 

 er gått ned mye, ikke minst fordi leiligheten nå betaler egen strøm. Endelig  

  årsregnskap vil alltid se noe annerledes ut. Vi må bruke fond som beskrevet i  

  budsjettet for å dekke opp noe av underskuddet på Solhaug.  

  Karl Erik sjekker ut om vi har mulighet til rimeligere forsikring – den er nå økt til over  

  kr. 29.000 (Knif). Årsregnskapet er ikke ferdig før til menighetsrådsmøte i april. 

  Vedtak: 

 Orienteringen tas til etterretning. Vi bruker disposisjonsfond (1940 Bruk av  

  disposisjonsfond kr. 48.000) for å dekke noe av underskuddet på Solhaug.  

  Budsjett utarbeides på neste menighetsrådsmøte. 

10/25 Gudstjenesteliste 2025 – offerformål 

  Vedtak: 

 Leder og sokneprest får fullmakt til å sette opp liste for offerformål. Lista legges fram  

 på neste menighetsrådsmøte. 



11/25 Grønn kirke -sak fra diakoniutvalget 

  Vedtak: 

 Saken utsettes til neste møte. 

12/25 Møteplan for våren 2025 

  Vedtak: 

 Det blir møter: onsdag 05.03(Bingen kapell) onsdag 02.04, onsdag 04.06 

KUL-utvalget har hatt møte, men Torborg var ikke med på møtet. Neste møte i KUL er 05.03. 

kl. 16.30 på Haug menighetssenter. Hvis Torborg ikke kan møte, så kan Kari møte som vara. 

Innen 11.april skal menighetsrådet gi innspill til planen for 2025.  

Leder purrer på nabo og gir beskjed om at bilen som er blitt stående på parkeringen etter jul 

må fjernes. 

Gudstjenesten 16.02 er siste gudstjeneste som Stig har i Bakke før han sluttet. Vi har 

kirkekaffe etter gudstjenesten – Borghild og Kari tar med kaffe, spør Trine om å bake noe som 

er lett å spise i kirka. Kari tar med pappkrus.  

 

Ingebo, 23.01.25 

Kari Aasen Ingebo, leder 


